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Vážení spoluobčané 
 
 V tomto roce končí čtyřleté volební období zastupitelů obce a z toho vyplývá, že je naší povinností 
Vás v krátkosti seznámit s činností zastupitelstva za toto volební období. Podkladem pro hodnocení činnosti 
je volební program Strategie rozvoje obce do roku 2012, ve kterém jsme si stanovili priority akcí, které 
bychom chtěli realizovat a které jsme též naplnili v níže uvedeném rozsahu. 
- vybudovali jsme v roce 2007 kanalizaci nad Berkovými včetně protierozního opatření v provedení  
  odvodňovacího příkopu a výústního objektu se zatrubením pod cestou Na Drahách 
- zrekonstruovali jsme veřejné osvětlení na Benátkách v roce 2007 a k Michálkovým v roce 2008 v úseku po    
  odbočku k sušce. Zbývá dokončit rekonstrukci veřejného osvětlení až k Michálkovým po křižovatku  
  v Pěkově. Bude se řešit v rámci rekonstrukce silnice II/303 v tomto úseku. 
- v roce 2008 jsme opravili a slavnostně dali do provozu zvoničku 23. srpna téhož roku 
- stále vylepšujeme sběrný dvůr za pomocí místních firem 
- zajistili jsme některé majetkoprávní vypořádání pozemků pod stavbami obce 
- v rámci zajištěných finančních prostředků z EU jsme vybudovali v roce 2008 novou komunikaci v ulici    
  nad Berkovými  
- v roce 2009 jsme provedli výměnu oken v základní a mateřské škole 
- byly provedeny úpravy skladů v prodejně a byla provedena plynofikace prodejny 
- v roce 2010 jsme vybudovali kanalizaci u Johnových jako protipovodňové opatření v této lokalitě 
 Co je stále před námi, to jsou akce, které se jednak dotýkají našeho programu a pak jsou to akce, 
které jsou nutné i z hlediska havarijního stavu. Jedná se například o zajištění výměny oken na obecním 
úřadu včetně oken v zasedací místnosti včetně vylepšení sociálního zázemí. Dále jsou nutné tyto akce:  
- vybudování bytů nad prodejnou, jako vestavba do připravených prostorů 
- dobudování kanalizace v obci v severní a východní části 
- dořešení protierozního opatření pod Pěkovem a Hlavňovem 
- vybudování komunikace na Benátkách včetně rekonstrukce opěrných zdí 
- ve sběrném dvoře zajistit demolici komínu 
- postupně řešit chodník podle podnikatelské zóny 
- realizovat vyšší projekty – rekonstrukci silnice II/303 v úseku od Police nad Metují a k Pěkovu 
 Podrobnější rozbor jak k uskutečněným akcím, tak k potřebným akcím se vrátíme v září, na 
posledním veřejném zasedání ZO. 
V rámci běžného rozpočtu obce jsme průběžně realizovali drobné opravy našeho obecního majetku 
prostřednictvím našich místních firem, jako například opravy opláštění na ZŠ v odstranění zatékání do 
budovy, různé stavební úpravy a opravy objektů, opravy veřejného osvětlení po obci, práce v hasičárně za 
pomocí místních hasičů, pravidelnou údržbu veřejného prostranství, požární nádrže, instalování zabezpečení 
ve sběrném dvoře, opravy cest a chodníků. Přemístili jsme a slavnostně vysvětili pamětní kámen z rakousko-
pruské války z roku  1866 .  
 Kulturní a společenské akce v obci pořádané našimi zájmovými organizacemi a obcí jsme zhodnotili 
26.června na setkání rodáků v letošním , včetně činnosti  Základní školy a mateřské školky. 
 Chtěl bych všem našim spoluobčanům poděkovat za nás zastupitelé tohoto volebního období a za 
obecní úřad za zvelebování svých domků, doprovodných objektů, zahrad a okolního prostranství, což 
přispělo a přispívá k celkovému lepšímu vzhledu naší obce. Našim zájmovým složkám, a naší škole děkuji 



za příkladnou kulturní, společenskou činnost, kterou vykonávají v zájmu nás všech. Rovněž tak 
podnikatelská činnost našich firem a provozoven naplňuje potřeby naší obce. Myslím si, že jsme důstojnou 
obcí, která dokáže v případě jakékoliv potřeby se semknout a táhnout za jeden provaz, což v minulosti bylo 
ověřeno. Příkladem toho byla například, dřívější finanční sbírka na plynofikaci tak i nynější sbírka na nový 
zvon ke zvoničce.          starosta 
                                                                                                                                       

 Vzhledem k tomu, že před koncem volebního období 25. a 27. srpna nás „navštívili“ vandalové a 
způsobili na nemovitostech a movitém majetku našeho obecního úřadu značnou škodu, byli jsme nuceni 
uskutečnit další bezpečnostní opatření pro zajištění ochrany majetku obce. 
 Chtěl bych touto cestou apelovat na  nás spoluobčany, abychom byli všímavější vůči našemu okolí z 
důvodu více se rozmáhajících  krádeží. Neštítí se vykrádat občany ve svém bytě v noci, když jsou doma a 
spí. Z mého pohledu se jedná o plíživý strach nás občanů, který ze sebe nesetřeseme, dokud Policie ČR 
pachatele neusvědčí.                                                                                        starosta 
 
Poděkování 
Nejsem rodák z Bukovice, ale ráda bych poděkovala všem, kteří se na uspořádání setkání rodáků podíleli. 
Každá taková akce zabere hodně času a úsilí. Byla jsem velmi překvapená, že někteří občané v době 
slavnostního zahájení rušili sekáním trávy. Domnívám se, že účastí na této akci vyjadřuji sounáležitost 
s obcí a jejími občany. Je lehké kritizovat, ale je těžší se zapojit do uspořádání jakékoliv akce pro občany.   
             M.V. 
 

Sběr a svoz nebezpečných složek komunálního odpadu 
Ve středu 13. října 2010 je zajištěn sběr a svoz nebezpečných složek komunálního odpadu. 
Stanoviště: na parkovišti před sokolovnou v době od 16.00 do 16.15 hod. 
Ve stanovený čas bude odpad odebrán přímo od občanů posádkou svozového vozidla.  
Není přípustné, aby na tomto stanovišti byl odpad volně odkládán. 
Sbírat se budou následující odpady: 
Oleje a tuky, barvy a ředidla, pryskyřice a lepidla, rozpouštědla, detergenty, odmašťovací přípravky, fotochemikálie, 
léky, pesticidy (zahradní chemie), obaly od výše uvedených odpadů, baterie (suché články), akumulátory, zářivky a 
ostatní odpad s obsahem rtuti, televizory, ledničky, pneumatiky z osobních automobilů. 
Odebrán nebude stavební odpad, odpad ze zeleně, pneumatiky z nákladních aut 

Zprávy ze školy 
 Školní rok 2010/2011 jsme zahájili slavnostně ve středu 1. září prvním  
zvoněním u bukovické zvonice. Hlas zvonu si přišlo poslechnout 20 dětí ze 
základní školy a 26 dětí ze školy mateřské se svými učitelkami. Doprovázelo nás i 
několik maminek s dětmi, které se, jak doufáme, našimi žáky teprve stanou. U 
zvonice nás i tentokrát čekal pan starosta s panem místostarostou. Prvňáčkové 
dostaly na památku na tento den od Obce Bukovice knížku a všechny děti mnoho 
hezkých slov od pana starosty. Dnes už všichni pracujeme podle rozvrhů a plánů 
práce a na prázdniny už jen vzpomínáme.  
 
27. – 28. 8. 2010 „BUKOVICKÉ HASIČSKÉ POSVÍCENÍ“ 
 Tak se nám rok s rokem sešel a zase jsme tady měli posvícení, a k takovému posvícení patří zábava a 
soutěž na domácí půdě. Zábavu jsme měli jako v loni v pátek večer. K tanci a poslechu nám hrála skupina 
Imrwere, která hrála výborně! Bohužel nám nepřálo počasí a začátek zábavy propršel, až to místy 
připomínalo spíše aquapark, a díky tomu ani účast lidí nebyla taková, jakou jsme si představovali 
(HLAVNĚ MÍSTNÍCH!!!). Nakonec přestalo pršet a pár lidí ještě došlo. Ani déšť, těm co dorazili, nezkazil 
pařící náladu, a tak se vesele tančilo a pilo až do ranních hodin. Hlavně musíme poděkovat všem, že i přes 
nepřízeň počasí vydrželi, kapele že hrála i v tom největším lijáku (zavřená na vleku) a všem kdo se podíleli 
na uskutečnění akce. 
 V sobotu se konal již 7. ročník soutěže O Pohár starosty obce. Soutěže se zúčastnilo 13 družstev 
mužů a 2 družstva žen. Počasí nám tentokrát již přálo – nepršelo a svítilo i sluníčko. Letos k nám zavítali i 
sbory z broumovska jako Martínkovice, Vižňov a Křinice, za což jim díky. Měli jsme půjčenou i 
elektronickou časomíru z Hejtmánkovic. Soutěž začala ve vysokém tempu a již od začátku se dosahovali 
velmi pěkné časy a zaváhání nebo chyb bylo minimum. Jednu velkou chybu udělalo naše „Béčko“, když 
neměli spojené savice a byli diskvalifikování. I přesto by však dosáhli velmi pěkného času, za což zaslouží 



pochvalu, neboť ani jednou netrénovali a většině týmu se vysvětlovalo co mají dělat těsně před soutěží. 
„Á čko“ šlo na řadu hned vzápětí a dosáhlo času 20,18s což byl dosud a nakonec i nejlepší čas. Soutěž jsme 
vyhráli již po 6. v řadě a zůstává nám další pohár. Sud piva za druhé místo bral Bezděkov se ztrátou 
necelých dvou vteřin. Soutěže se zúčastnili i naši přátelé z německého Forstu. 
 Po skončení soutěže se ještě konala dobrovolná soutěž o nejrychlejší sání. Soutěže se mohly 
zúčastnit libovolné týmy o třech nebo čtyřech členech. Nejrychlejší sání, jak se ukázalo, máme tady v 
Bukovici. Soutěž vyhrálo naše družstvo „A“ ve složení Jirman Jan (koš), Partel V. ml. (savice) a Klouček 
Karel ml. (strojník). První cena (100 piv) zůstala doma, jelikož tady už nebylo pravidlo nedomácího 
družstva. 
 Děkujeme všem, co Nás přišli podpořit a těšíme se na další akce. 
 
2. – 4. 9. 2010 VÝLET DO FORSTU 
Ve čtvrtek odpoledne naše soutěžní družstvo vyrazilo do Německa za kamarády, hasiči z Forstu. Na místo 
jsme dorazili okolo 21 hodiny. V pátek dopoledne jsme byli prohlédnout město Cottbus a nedaleké letecké 
muzeum. Hasičská soutěž začala v 17:30, končila okolo 21 hodiny. Útok se nepovedl podle našich představ, 
zaváhání na nástřikových terčích. Konečné 10.místo z 19.družstev není zas tak špatné , ale chtěli jsme lepší 
výsledek!!! V sobotu ráno jsme jeli domů. Výlet byl pěkný, nic nám nechybělo, nebylo co vytknout. Jedinou 
nevýhodou je shánění auta pro 9 osob, které by se nám moc hodilo, jak na tyto výlety, tak na naše, i dětské 
soutěže. Letos auto půjčil pan Vacek z Pěkova, za to mu děkujeme. 
 Více informací o sboru, výjezdech, soutěžích, atd., najdete na internetových stránkách 
www.sdhbukovice.cz o které se skvěle stará a doplňuje Hejnyš Petr. 
 

 
Zastupitelstvo obce Bukovice Vás srdečně zve na své 

VEŘEJNÉ ZASEDÁNÍ  
které se koná v pondělí dne 27. září 2010 v 19.00 hod. v Motorestu Lucky Luck v Bukovici 
Program:   1. Rozpočtové opatření   2. Hodnocení volebního období 2006-2010   3. Různé 

 
 

68.ročník volejbalového turnaje     
    V sobotu, 28.srpna, se na volejbalových kurtech konal již 68.ročník tradičního posvícenského 
volejbalového turnaje. Jako každý rok jsme řešili, zda turnaj uspořádat o týden dříve, kvůli startu krajských 
soutěží, letos jsme se rozhodli dodržet tradici a pořádat turnaj na posvícení.  
     Bohužel, počasí tentokrát opravdu nepřálo a to se podepsalo i na účasti. Přijel loňský vítěz Tapíři, přijela 
2 družstva z Německa, přijel i nový účastník turnaje Gympl Broumov veteráni (spolužáci autora článku z let 
gymnazijních, 1981-1985) a to bylo v 9h do hlavní soutěže vše!!! Navíc bylo jisté, že na podmáčených 
kurtech se hrát nemůže. Před zrušením turnaje nás zachránil nápad, uspořádat turnaj v polické tělocvičně, 
naštěstí volné a též povinnost sníst 130 kg prase. Podařilo se ještě sehnat ligové družstvo Hronova a hlavní 
turnaj mohl být odehrán. 
Zvítězili jako loni Tapíři, před Hronovem, finalový zápas se již mohl odehrát za slunečného počasí na 
bukovických kurtech. Velmi dobře zahrála i družstva z Německa, obzvlášť Forchheim se lepší každým 
rokem. Družstvo Gympl Broumov veteráni přece jen přijelo s cílem zahrát si v klidu v okresní soutěži a 
nemělo v zápasech s exligovými hráči mnoho šancí, přesto bojovalo sympaticky a s Cottbusem prohrálo 
v obou setech nejtěsnějším rozdílem. Za zmínku ještě stojí, že domácí Bukovice snad poprvé v historii 
turnaje nedala dohromady družstvo. 
V nižší výkonnostní soutěži, hrané nakonec v bukovické sokolovně, se utkalo pět čtyřčlenných družstev, 
převážně něžného pohlaví, rozličných pojmenování. 
 

Výsledné tabulky : 
                           Body       Skóre                                                               Body      Skóre  
1. Tapíři     8    8:0      1. Anemarí         6         7:4 
2. VK Hronov     6    6:2      2. Fulková         6         7:5 
3. Forchheim     4          4:4      3. Hotárek         4         6:6 
4. Cottbus     2          2:6      4. Najmi         4         6:6 
5. Gympl veteráni    0    0:8      5. Teichmanová   0        3:8       
        



    Vzhledem k nepříznivému počasí jsme byli rádi, že se turnaj vůbec uskutečnil, po praseti nakonec zbylo 
jen mnoho mastných tácků. Pořadatelé děkují všem sponzorům za finanční a věcné příspěvky. Jsou to : 
Elektro Rudolf, Motorest Lucky Luck, Veba a.s., Lékárna Kuklík, OU Bukovice,  Potraviny Purkert,  Grim a 
synové,  Skrblíkův ráj, Kvíčerovská pekárna, Strevl s.r.o., Drogerie Vávrová…, ovšem na prvním místě 
musíme jmenovat firmu Sport Hotárek a poděkovat p. Janu Hotárkovi st. za pomoc s organizací turnaje a za 
to, že se tak dobře postaral o naše žaludky. 
 

…. byly rozehrány též úvodní kola volejbalových soutěží sezóny 2010/11. 
Bukovický volejbal se potýká s vážnou krizí, především s nedostatkem hráčů. Stručně řečeno, zkušení hráči 
jsou opotřebovaní, někteří skončili (J.Štěpán, V.Seidl), tudíž někteří mladí přestoupili za lepším (M.Biško, 
L.Flok), jiní jsou v rekonvalescenci (P.Vítek) nebo nemohou skloubit sport s pracovními a jinými 
povinnostmi (J.Vlček, M.Šefc). Mladých je málo, prakticky jen P.Jenka ml. a bratři Hejlové, nebo nemají o 
tuto hru zájem. Do soutěží je tedy letos přihlášeno jen jedno družstvo, okresní přebor I.třídy hraje ve složení, 
v jakém loni hrálo B-mužstvo v okresním přeboru II.třídy. Na výsledcích po úvodních kolech je to znát …  
Slovan Broumov – Bukovice  odloženo    
Sokol Studnice - Bukovice A  3 : 0  
Bukovice – SG Jaroměř  0 : 3 
Sokol Staré Město – Bukovice A 3 : 0  
Tabulka 
p. družstvo utkání V P S sety míče body 
1. TJ Sokol Staré Město C 4 4 0 0 12:2 334:243 8 

2. SG Jaroměř  4 3 1 0 11:5 351:337 7 

3. VK Hronov C 3 3 0 0 9:1 248:205 6 

4. TJ Sokol Studnice  4 2 2 0 8:6 304:288 6 

5. TJ Slovan Broumov  3 1 2 0 4:8 268:270 4 

6. TJ Červený Kostelec E 3 0 3 0 2:9 208:259 3 

7. TJ Sokol Bukovice  3 0 3 0 0:9 160:226 3 

8. TJ Sokol Velký Dřevíč A 2 0 2 0 0:6 105:150 2 
          MŠ 
 
 

POHODOVÝ A SLUNEČNÝ LETNÍ TÁBOR MLADÝCH HASIČŮ 
 

... tak by se dal několika slovy charakterizovat červencový letní 
tábor mladých hasičů na Chatě pod Bobří skálou mezi 
Benešovem a Janovičkami u Broumova. Tábořilo 42 dětí a 
celkem 11 dospělých (vystřídalo se podle možnosti uvolnění ze 
zaměstnání a v rámci vlastní dovolené). V celotáborové hře na 
téma „pravěk“ jsme dobové oděvy z kůží nevyužívali tak často, 
jak bychom mohli (vedro). Některé pravěké scény byly jako 
vystřiženy z filmů či knih. Brána času, lovy zvěře, honba za 
vzácnými kameny, práce s keramickou hlínou, vaření lektvarů 
na ohni, pečení hadů, poznávání bylin, vycházky a hry v táboře 
i okolí, míčové hry, spousta her s vodou, táborová 
PRAlympiáda, Stáborová služba, ohně a zpívání s kytarou,  
noční hlídky, spaní pod širákem i stezka odvahy...  Koncem 
tábora jsme byli tak rozjetí, že by dva tři dny tábora navíc 
přišly vhod. 
 

Velkou změnou byla profesionální kuchařka Míša Řeháková, 
která za asistence Míry Sádovského ml. rozmazlovala mlsné 
jazýčky táborníků. Pochutnávali jsme si na dobrotách, které se 
na táborovém jídelníčku objevily poprvé v historii hasičských 
táborů... V horkých letních dnech přišly vhod návštěvy hasičů 
s cisternami vody. Navštívili jsme hasičskou stanici 
v Broumově i broumovské náměstí a nové dětské hřiště. Na 
návštěvu přijeli starosta i místostarosta obce Bukovice, 
Městyse Machov, nízkosrbští i bukovičtí hasiči, hosté 

z okresního sdružení hasičů i kontrola z krajské hygienické 
stanice. 
 

MNOHOKRÁT DĚKUJEME sponzorům tábora: firmě 
Grimových, Sádovských (i babičce), Holubových, firmě 
BEZEDOS, ATAS, Jaromíru Matějcovi ml., Václavu Škrdlemu. 
Maminky a babičky táborníků upekly dětem báječné bábovky, 
buchty, záviny.... 
 

Velké poděkování patří vedoucím, zdravotnici a instruktorům 
tábora.: Šárka Rohulánová, Vládik Partel, Tomáš Macura, Petr 
Hejnyš, Vašek Cvikýř, Eva Vašatová, Míra Leppelt, Hanka 
Beranová, Tomáš Sádovský, Pája Škrdlová. 
 

Na tábor jsme získali dotaci z Ministerstva školství, mládeže a 
tělovýchovy (prostřednictvím okresního sdružení hasičů) a 
dotaci Úřadu královéhradeckého kraje. 
 
Každý pátek od 16:00 máme pravidelné schůzky – děti, přijďte, kdo 
má zájem! 

- kroužek je zdarma, členský poplatek 100 Kč na rok je v celé 
výši odváděn na úrazové pojištění 

- www stránky SDH Bukovice (i s fotografiemi z tábora) 
http://www.sdhbukovice.cz/ 

Monika Leppeltová - vedoucí kroužku


